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Bjørg Antonsen 
Leder 

Geir Skaug 
Sekretær 
 

 
 
 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sakspapirene inneholder regnskapsrapporter med feil tall. Korrigerte regnskapstall 
ble sendt ut i forkant at møtet. Se sak 1/25 for mer informasjon. Utover det ble 
innkalling og saksliste godkjent uten andre merknader 
 
 
Godkjenning av protokoll 

Protokollen fra forrige møte ble godkjent uten merknader.  
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Saker til behandling 

1/25 Avslutning av årsregnskap 2024 - første gangs behandling 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 30.01.2025 1/25 

 
 
Saksorientering 
Vedlagt ligger regnskapsoversikt, balanse samt andre dokumenter for regnskapsåret 
2024. 
 
Driftsregnskapet er avsluttet med et overskudd på 19.976,- Det er verdt å merke seg 
at Hunn menighet både har fått minnegave etter Valborg Granheim + en gave på 
15.000,- fra Bodil Landmark i 2024. Det er også hyggelig å se at innskudd på 
fastrentekontoen ga over 6000,- i renteinntekter i 2024.  
 
For 2024 er regnskapet for Be&Hør «nullstilt» slik at tallene man opererer med kun 
gjelder 
Hunn menighet. Under følger en fremstilling av resultatet for de enkelte avdelingene i 
regnskapet: 
 

Avdeling Netto driftsresultat 

Totalt: Kr. 19.976,- 

Avd. 10 – felles  Kr. 14.721,- 

Avd. 11 – undervisning  Kr. -7.369,- 

Avd. 12 – diakoni  Kr. 0,- 

Avd. 13 – kirkemusikk  Kr 2.075,- 

Avd. 14 – menighetsblad Kr. 0,- 

Avd. 15 – speiderrommet Kr. 0,- 

Avd. 17 – gaver til menigheten Kr. 10.550,- 

 
 
Regnskapet skal nå til revisjon før menighetsrådet får det tilbake for endelig 
godkjenning. Først da kan disponeringer gjøres. 
 
Forslag til vedtak 
 
Fremlagte årsregnskap for 2024 oversendes til revisjon 
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Møtebehandling 

Ifølge økonomiforskriften kan man ikke bruke av øremerkede fond når man har et 
overskudd. I utsendte saksdokumenter, var det brukt av øremerket fond «Diakoni», 
noe som førte til at overskuddet ble kunstig høyt. De ettersendte 
regnskapsrapportene hadde riktige tall 
 
Riktige regnskapstall viser følgende resultat pr avdeling: 

Avdeling Netto driftsresultat 

Totalt: Kr. 7.555,- 

Avd. 10 – felles  Kr. 14.721,- 

Avd. 11 – undervisning  Kr. -7.369,- 

Avd. 12 – diakoni  Kr. -12.421,- 

Avd. 13 – kirkemusikk  Kr 2.075,- 

Avd. 14 – menighetsblad Kr. 0,- 

Avd. 15 – speiderrommet Kr. 0,- 

Avd. 17 – gaver til menigheten Kr. 10.550,- 

 
Disponering av årsresultatet gjøres i et seinere møte når regnskapet er godkjent av 
revisor 
 
Vedtak  

Fremlagte, korrigerte årsregnskap for 2024 oversendes til revisjon 
 

[Lagre vedtak]  
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2/25 Behov for ny projektor i Hunn kirke 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 30.01.2025 2/25 

 
 
Saksorientering 
Projektoren som benyttes til å vise tekst på lerretet i Hunn kirke er gammel og ustabil. 
Det skal gjøres forsøk på å ordne den, men mest sannsynlig må det kjøpe ny hvis 
man fortsatt skal bruk lerretet i kirka.  
 
De andre menighetene som har projektorer, har bekostet dette selv. Innkjøpet gjøres 
via Fellesrådet slik at man får refundert moms. Beløp uten moms må mh-rådet betale 
hvis de ønsker ny projektor. 
 
Kostnad er i størrelsesorden 20-30.000,- u/mva1. Selve monteringen forutsetter 
saksbehandler at kirketjener kan ordne, eventuelt i samarbeide med 
Trosopplæringen som har teknisk kompetanse + hjelp fra mh-rådet.  
 
Som en midlertidig løsning, benyttes en projektor som står foran lerret. Dette gir en 
dårligere opplevelse og fungerer dårlig da projektoren må monteres opp før hver 
gudstjeneste. Et alternativt til å bruke projektor er å lage program i papirformat som 
deles ut og samles inn for hver gudstjeneste. Det gir mer papiravfall (selv om det kan 
benyttes flere ganger) + at man mister fleksibilitet til å variere gudstjenesten fra gang 
til gang.  
 
Mh-rådet må ta stilling til hva de ønsker. 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Hunn mh-råd vedtar å kjøpe / ikke kjøpe ny projektor til kirkerommet.  
 
Møtebehandling 

Det kom innspill på at man kanskje kan bruke projektoren i mh-salen. Dette er nok en 
nødløsning, da det også er behov for projektor der. Det primære ønsket er å kjøpe en 
ny til kirkerommet. 
 
Det er viktig med en projektor med så god lysstyrke at man kan vise bilder med god 
fargegjengivelse.  
 
 
Vedtak  

Hunn mh-råd vedtar å kjøpe ny projektor til kirkerommet. Saksbehandler følger opp 
og sjekker også om vi kan bruke ansatteressurser på montering.  
 

 
1 Saksbehandler rakk ikke å få et tilbud før møtet, så dette er et grovt overslag 
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[Lagre vedtak]  

 

 

3/25 Kort evaluering av Lys våken 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 30.01.2025 3/25 

 
 
Saksorientering 
Lørdag 30. november til søndag 1. desember 2024 ble Lys våken arrangerte i Hunn 
kirke.  
 
Kirkelig undervisning og læring sto for planlegging, forberedelser av materiell og 
innkjøp av mat til den enkelte menighet. Både frivillige fra rådene og 
LupYungdommer sto for gjennomføringen av opplegget. Ifølge statistikktall, deltok 
det 9 barn i målgruppen (mot 13 i 2023). 
 
Punkter som kan evalueres er: 

• Var informasjon på forhånd og forberedelser gode nok? 

• Er det noe ved gjennomføringen som skal skrives ned og gjøres annerledes neste 
gang? 

• Var det nok frivillige lokalt og var det greit å skaffe frivillige? 

• Er menighetsrådet fornøyd med deltagelsen? 

• Tilbakemelding fra foreldre/deltagere? 

 
Anne Vifladt nevnte på novembermøtet at det blir mange møter i fellesutvalget for 
Kirkelig undervisning og læring. Rådet bør derfor vurdere om det skal være flere 
personer med i menighetens lokale utvalg for Kirkelig undervisning og læring.  
 
 
Forslag til vedtak 
 
Hunn mh-råd gjennomfører evaluering av Lys våken 2024 og har følgende 
tilbakemeldinger: 

• . 

• . 

 
… blir med i lokalt utvalg for Kirkelig undervisning og læring sammen med Anne 
Vifladt og Alice Nyawere 
 
Møtebehandling 

Evalueringen er gjengitt i vedtaket 
 
Vedtak  
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Hunn mh-råd gjennomfører evaluering av Lys våken 2024 og har følgende 
tilbakemeldinger: 

• Var informasjon på forhånd og forberedelser gode nok? 
Ja, god og riktig informasjon 

• Er det noe ved gjennomføringen som skal skrives ned og gjøres annerledes neste 
gang? 
Fungerer veldig bra at de voksne er til stede over litt tid i arrangementet. Det gir 
ungene trygghet. Veldig flinke LupY’ere! Svært gode forbilder som var godt 
forberedte. Gode rollemodeller. Bra at de overnattet sammen med ungene inne i 
kirkerommet. Ryddig og fint i kirkerommet til gudstjenesten startet 

• Var det nok frivillige lokalt og var det greit å skaffe frivillige? 
Nok frivillige, men det var litt tungt å skaffe frivillige i år. Men de frivillige som deltok 
satt igjen med en veldig god følelse / opplevelse. En meningsfull oppgave.  

• Er menighetsrådet fornøyd med deltagelsen? 
Litt liten deltagelse, men kanskje litt vanskelig for mh-rådet å få gjort noe med? Kan vi 
komme inngripen med f.eks foreldregrupper på skolene? 

• Tilbakemelding fra foreldre/deltagere? 
Svært fornøyde deltagere.  

• Annet 
Viktig å få avklart det med egenandelen i god tid før neste arrangement.  
Kristuskransen fungerer veldig fint og må absolutt videreføres.  

 
Sissel Solbu blir med i lokalt utvalg for Kirkelig undervisning og læring sammen med 
Anne Vifladt og Alice Nyawere. Hovedoppgaven for utvalget blir å jobbe med den 
nye, sentrale planen for «Kirkelig undervisning og læring». Sitat fra planen: 
«Målgruppen for kirkelig undervisning og læring er døpte og interesserte i alle aldre. 
Det utarbeides rammeplaner for følgende aldersgrupper: 0-5 år, 6-12 år, 13-19 år, 
konfirmasjonstiden, unge voksne og voksne. Rammeplanene ivaretar at Den norske 
kirkes undervisning og læring fortsatt skal ha hovedfokus på barn og unge.» 
 
Planen finnes tilgjengelig på nettet for de av rådsmedlemmene som er interesserte.  
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

4/25 Tårnagenter i Hunn kirke 2025 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 30.01.2025 4/25 

 
 
Saksorientering 
Søndag 9. mars er det Tårnagenter igjen. Se vedlagte skriv fra Trosopplæringen for 
mere informasjon.  
 
Som dere kan lese, er ungdomslederne sentrale i dette arrangementet også (som de 
var ved LysVåken). Hunn mh-råd må imidlertid stille med ressurser for å bistå 
ungdomslederne med gjennomføringen. Minst en av ressursene må være 
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kontaktperson og møte på planleggingsmøte på Ynglingen tirsdag 18. februar fra 
18:00-19:30.  
 
Hunn menighet har også hatt tradisjon for å tilby rappellering fra klokkertårnet! Dette 
er svært populært og spennende. Men – det krever at de som sikrer har god erfaring 
med det og at utstyret som benyttes er trygt. I forkant av møtet har Svein Trondsen 
blitt utfordret til å finne ressurser som kan bistå med rappelleringen hvis mh-rådet 
ønsker å tilby det. 
 
Etter Tårnagent 2024, kom følgende punkter frem under evalueringen: 

• Veldig flott gjeng med LupY-ledere som er veldig «til stede» 

• Positivt at de samme LupY-ledere nå er med på ulike arrangementer i Hunn. Det gir 
kontinuitet og trygghet. 

• God tidsramme 

• Korpus bør være en annen helg enn Tårnagenter. Jens har allerede tatt opp dette 
med Narten. 

• Rappellering fungerte fint. 

• Det bør være et sted hvor LupY-lederne kan møtes før arrangementet slik at de kan 
forberede seg litt 

• Viktig med gode uteklær / -sko 

• Det må ryddes snø ved klokkertårnet de årene det er mye snø 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Fra Hunn menighet er Anne Vifladt kontaktperson. I tillegg vil følgende personer 
bidra med gjennomføring: 

- . 
- . 
- . 

 
Hunn menighet ønsker å tilby rappellering fra klokkertårnet. Svein Trondsen tar 
ansvar for at det er nok og riktig ressurser til dette (både personer og utstyr).  
 
Møtebehandling 

Planleggingen er gjengitt i vedtaket 
 
Vedtak  

Fra Hunn menighet er Anne Vifladt kontaktperson. I tillegg vil følgende personer 
bidra med gjennomføring: 

- Svein Trondsen 
- Finn Arne Kolbu 
- Toril Rusten 

 
Hunn menighet ønsker å tilby rappellering fra klokkertårnet. Svein Trondsen tar 
ansvar for at det er nok og riktig ressurser til dette (både personer og utstyr). Det er 
avklart i forkant av møtet at Finn Arne Kolbu blir med.  
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I og med at det er gudstjeneste i Hunn, ønsker mh-rådet ha arrangementet fra 13:00 
– 17:00. Det vil gjøre at tårnagentene blir tatt imot på en god måte. Anne tar dette 
opp med Karsten. Hvis dette ikke lar seg gjøre, må man ta imot Tårnagentene ute 
(med kjelleren som plan B hvis det er dårlig vær) 
 
LupY’erne kan være i kjelleren og forbereder seg der, ref evalueringspunkt fra 2024.  
 
Åse Dahl er kirkevert i stedet for Anne Vifladt.  
 
Bjørg sjekker med Finn Arne Kolbu om han kan være med å måke snø i forkant.  
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 

5/25 Kirkerotter i Hunn kirke 2025 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 30.01.2025 5/25 

 
 
Saksorientering 
Onsdag 5. mars 2025 kl 17:30 kommer Kirkerottene nok en gang på besøk til Hunn 
kirke. Dette er tradisjonelt et populært arrangement for 4-6-åringer med godt 
oppmøte. 
 
Arrangementet er godt dekket med aktører og personell fra Kirkelig undervisning og 
læring / LupY, men det trengs i tillegg frivillige til å hjelpe med å ta imot og evt ha en 
enkel servering.  
 
Det er også hyggelig at det er noen fra menigheten som ønsker velkommen til teater 
for å skape en tilknytning til Hunn kirke 
 
Følgende punkter kom frem i evalueringen etter arrangementet i 2024: 

• Det deltok 30 barn (iflg statistikk-tallene). I tillegg kom foreldre og noen søsken  

• Passe antall personer på kjøkkenet (3. stk). 

• Hyggelig å servere boller / saft. Mange satte pris på det og satt igjen etter 
arrangementet. 

• Det kan være lurt å dele bollene i to. En hel bolle er litt mye for mange i målgruppen 

 
Ut fra dette er et behov for tre personer + innkjøp av boller og saft 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Følgende kan stille som frivillige ifm kirkerotteteateret onsdag 5. mars 2025 
- . 
- . 
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- . 
 
… … kjøper inn boller og saft 
 
Oppmøte i kirka: 17:00 
 
Møtebehandling 

Mh-rådet planla kirkerotteteateret. Se vedtak 
 
Vedtak  

Følgende kan stille som frivillige ifm kirkerotteteateret onsdag 5. mars 2025 
- Åse Dahl 
- Veslemøy Johansen(Åse spør) 
- Anne Munkeby (Åse spør) 
 
Jens kjøper inn boller og saft som serveres etter arrangementet. 
 
De frivillige er allerede med på SuperOnsdag og møter derfor opp ift det.  
 

[Lagre vedtak]  

 

 

 
Åpen halvtime 

I «Åpen halvtime» ble følgende saker diskutert: 
- Diakoni 

Brit, Trine, Torun og Edny er i diakoniutvalget. Edny orienterte om måten de jobber 
på. Det er bestemt at det skal være fokus på Grønn kirke for menighetene i Gjøvik. 
På Biri er det samarbeid mellom skolen kirken / diakoni med fokus på psykisk helse. 
 

- Frivilligfesten 
Mat er bestilt fra «Gutta i dampen» (biffgryte) 
Komiteen har fokus på å arrangere det billigere enn tidligere år 
Innslag fra Forut. Kanskje med fokus på India. Ca 45 minutter 
Mulig de også får til å koble inn noe om menighetens misjonsprosjekt 
 

- Jens informerte 
Flere konfirmanter i Gjøvik kirkekommune i 2025 i forhold til 2025. Konfirmantene 
presenteres i kirken i disse dager. Korpus deltar 16. februar. Allsangkveld 18. februar. 
2. mars kommer Gromt på kveldsgudstjeneste. SuperOnsdag er «oppe og går», men 
pga sykdom er ikke barnegospel i gang.  
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Orienteringssaker 

6/25 Mulige alternativer for fremtidens kirke - orientering fra 
arbeidsgruppens møte 13. januar 2025 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 30.01.2025 6/25 

 
 
Saksorientering 
Vedlagt ligger referat fra arbeidsgruppens møte mandag 13. januar 2025. Bjørg 
Antonsen vil orientere muntlig i møtet og svare på spørsmål. 
 
Selv om dette er en orienteringssak, er det viktig at rådsmedlemmene gjør seg opp 
en mening om saken slik at Bjørg har hele mh-rådet bak seg når hun deltar i videre 
møter.  
 
 
Forslag til vedtak 
 
Saken legges frem som en orienteringssak uten forslag til vedtak 
 
Møtebehandling 

Bjørg ga en muntlig orientering (kortversjonen av det som står i det fremlagte 
dokumentet) om arbeidet som er gjort. Det ble stilt spm til om man klarer å ta vare på 
kjernemenigheten hvis man i stor grad har fellesarrangementer.  
 
Det ble etterspurt statistikk på hva som skjer med oppmøte hvis man slår sammen 
menigheter / har felles gudstjenester. Saksbehandler forsøker å finne ut om dette er 
tallfestet 
 
Hvis det blir etablert felles mh-råd for de tre bymenighetene, må det allikevel være 
lokale «arbeidsgrupper» / gudstjenesteutvalg.  
 
Viktig at Hunn mh-råd ofte blir holdt orientert om det som blir snakket 
omarbeidsgruppen.  
 
Vedtak  

Saken ble lagt frem som en orienteringssak. Det ble derfor ikke fattet vedtak 
 

[Lagre vedtak]  

 

 

7/25 Orienteringssaker i møtet 30. januar 2025 
Behandlet av Møtedato Saknr 
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1 Hunn menighetsråd 2023 - 2027 30.01.2025 7/25 

 
 
Saksorientering 
Følgende orienteringssaker er aktuelle i møtet: 

- Vedtatt endring av stillingskategori fra sokneprest til kapellan i Engehaugen 
 

- Juletrefesten 8. januar ble en suksess. Bjørg og andre som var der orienterer i møtet.  
Suksess! Pent pyntet. Lurt å bygge det ut fra SuperOnsdag-gjengen. Viktig med 
markedsføring. Bør absolutt gjentas 
 

- Menighetspleien samler hver måned 30-40 personer til samling i Hunn kirke. De som 
leder menighetspleien er godt voksne. Setter det opp som orienteringssak, men det 
er ønskelig at rådsmedlemmene tenker gjennom om de kan bidra ovenfor 
menighetspleien og i så fall med hva 
Det ble ikke konkludert med noe, men dette er noe mh-rådet bør jobbe videre med. 
Kan det være en ide å utfordre noen på frivilliglisten? Samle alle frivillige til en 
«frivilligsamling». Si noe om det på frivilligfesten.  
 

- Anne Marie Nyhus trenger avlasting på sin blad-rode (90 blader). Helga Tofsrud sin 
rode er nabo-rode og har 46 blader. Mh-rådet må minst finne en erstatter for Anne 
Marie innen neste utdeling i slutten av mars. Det kom forslag på dattera til Helga 
Nyhus og Jan Erik Hovland. Jens og saksbehandler følger opp 
 

- Orientering om leirkirke på speidernes landsleir på Gjøvik sommeren 2025 
 

 
Forslag til vedtak 
 
Orienteringssakene tas til orientering 
 
Møtebehandling 

Se kommentarer i den fremlagte saksorienteringen.  
 
Vedtak  

Orienteringssakene tas til orientering 
 

[Lagre vedtak]  

 
Eventuelt 

Saksbehandler sender ut invitasjon til allsangkveld til frivilliglisten. Det legges også ut 
på hjemmesiden.  
 


